
Redakční rada Velkomeziříčska 4/2016 – 21. 6. 2016 

Zápis 

Místo konání: pracovna ředitele JC 

Zahájení: 9.00 

Přítomni: Mgr. Milan Dufek, Květoslava Hladíková, Ing. Stanislav Tvarůžek, Bc. Martina Strnadová 

Program jednání: 

1. M. Dufek: zahájení výběru nové tiskárny pro tisk měsíčníku Velkomeziříčsko za účelem snížení 

ceny. Pokud se to podaří, je snahou vydavatele navýšit počet stran měsíčníku ze 16 na 24, neboť 

redakce neustále bojuje s nedostatkem místa pro články i více fotografií. 

K. Hladíková: Turistické noviny vydávané Korunou Vysočiny tiskne Eurotisk Navrátil za cenu 2 Kč/ks. 

2. M. Dufek: další zamýšlený krok, který by měl následovat po výběru tiskárny, je prodat inzertní 

stránky měsíčníku za stanovenou cenu – tak, aby se jí zhruba pokryly měsíční náklady na tisk. 

3. M. Strnadová: náplň červencového čísla měsíčníku – rozhovor s odcházejícím farářem církve 

evangelické Pavlem Janošíkem, nový seriál o jménech místních a pomístních od Evy Kočí Valové. 

Postupné představování sportovních oddílů plánuje redakce po prázdninách. 

4. Starosta a vydavatel dostali od redakce návrh na zvážení, zda Velkomeziříčsko nezačít prodávat na 

okolních vesnicích mimo Velké Meziříčí a místní části, neboť je o ně mezi lidmi zájem. 

5. M. Strnadová: Přístup některých organizací města, které dřív byly spíš odtažité nebo pasivní (např. 

některé školy), se po roce fungování nového Velkomeziříčska (web + měsíčník) mění – jejich zástupci 

sami aktivně oslovují redakci, zvou na akce, mají zájem, aby o nich Velkomeziříčsko napsalo. Redakce 

se jim snaží vycházet vstříc – velké fotogalerie a videa z dětských koncertů a dalších akcí.  

6. Krátká diskuse o proběhlém Evropském festivalu filozofie a nadcházejícím kulturním létě. 

 

 

 

 

23. 6. 2016 

Martina Strnadová 


